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Notulen ALV 12 juni 2023 te Kessel 

 

 

Aanwezig:  Baarlo, Baexem, Ell, Grathem, Heeze, Hegelsom, Helden, Hoogeloon, Kessel, Kronenberg, 

Leveroy, Loosbroek, Maasbree, Melderslo, Meijel, Ospel, Sevenum, Stramproy, Tegelen,  

 

Afgemeld: Bree, Grefrath, Neer, Olland, Koningslust 

 

20.05 uur. Eric opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en vraag 1 minuut 

stilte voor de mensen die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen. 

 

Mededelingen: als er verenigingen zijn die graag een ALV willen organiseren op hun beugellocatie 

kunnen deze zich melden bij het bestuur. 

 

Huishoudelijke mededelingen: spreker, in de microfoon, excuses voor laat binnenkomen van de 

stukken voor de ALV.  

 

1. Vaststellen agenda: Baexem, opmerking de financiële stukken zijn veel te laat 
binnengekomen. Horen 3 weken voor aanvang ALV binnen zijn.  
Tegelen maakt opmerking dat commentaar op bestuur niet gepast is omdat er sprake is van 

onderbezetting en langdurig zieke binnen bestuur. 

Agenda wordt vastgesteld zoals deze voorligt.  

Mededingen, Reinier is afwezig vanwege ziekte. 

 

2. Notulen afgelopen vergaderingen ALV Juni en november 2022 
Geen opmerkingen op de notulen van juni 2022 

Geen opmerkingen op de notulen van nov, 2022 

 

3. Mededelingen: Teamleideravonden worden najaar 2023 weer ingepland. Bestuur doet de 
toezegging dat competitieprogramma 1 augustus bij de verenigingen is. 
Koningslust afgemeld als lid NBB. 
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Gerard mails van Hegelsom en Melderslo waarom geen ingekomen stuk? Geen vraag aan 

bestuur en ook geen agenda punt. 

 

4. Jaarverslag. Er zijn geen op of aanmerkingen mbt het algemeen jaarverslag. 
 

5. Financieel jaarverslag: 
Marc vd Korput geeft toelichting op het verslag. Jaar wordt in de plus afgesloten. Voorstel is 

om het geld gereserveerd voor blijvend beugelen over te hevelen naar volgend jaar.  

De extra inkomsten komen te goede aan contributie verenigingen. 

Pasjesprinter is verkocht en alle amarit Beugelbollen zijn verkocht. 

Hegelsom stelt de vraag of het overhevelen gelden blijvend beugelen kosten geen verkapte 

manier is om voorzieningen te reserveren uit eigen vermogen. Marc geeft uitleg waarom hij 

gekozen heeft voor deze manier ( geen golfbeweging in eigen vermogen).  Hegelsom geeft 

hier zelf een aanvulling op en is akkoord met deze uitleg.  

Er zijn verder geen opmerkingen. 

Marc gaat verder met een toelichting op de balans. Er zijn hier geen opmerkingen over 

vanuit de vergadering.  

 

De financiële commissie geeft toelichting op de kascontrole. Anton van Deursen neemt het 

woord. Anton legt uit waarom de controle vrij laat is uitgevoerd. Hij maakt wel de 

complimenten aan de penningmeester. Bij de controle zijn geen bijzonderheden aan het 

licht gekomen. Alle uitgaven zijn netjes verantwoord en in lijn met de begroting. Hij stelt de 

vergadering voor om het bestuur decharge te verlenen.  

Middels applaus wordt decharge verleent door de vergadering aan het bestuur. 

 

6. Bestuursverkiezing 
Marc van de Korput is aftredend en herkiesbaar. Stemcommissie bestaat uit Gerard 

Reijnders, Marij Scheres en Ans Spreeuwenberg. Er vindt een schriftelijke stemming plaats. 

De vergadering stemt met 18 voor en 1 blanco voor het herverkiezen van Marc. 

Marc neemt het woord, bedankt de vergadering voor het vertrouwen en legt uit waarom de 

laatste maanden moeizaam zijn verlopen met betrekking tot zijn bestuurswerk. Hij voelt zich 

gesteund door de leden van de Beugelbond en bedankt de leden voor hun steun.  

 

Johan Hoeijmakers treed af en is niet herkiesbaar. Eric neemt onder dankwoord en een bos 

bloemen, afscheid van Johan als bestuurslid. Johan bedankt de verenigingen voor het 

vertrouwen van de laatste jaren en voor de samenwerking. 

 

7. Samenstellen cie geschillen. 
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Helmut Beurskens van de geschillencommissie is aftredend en ook herkiesbaar. Dezelfde 

stemcommissie regelt de schriftelijke stemming. 

Uitslag 19 stemmen voor. Helmut Beurskens wederom gekozen in de geschillen commissie. 

 

Eric maakt van de gelegenheid gebruik om alle vrijwilligers te bedanken. Nieuwe vrijwilligers 

zijn: 

Ger aan den Boom: zij begint met de vrijwilligers administratie                                                       

Tom Klerken : hij wil verenigingen proberen te binden aan taken 

Hem Hendrikx : hij gaat de ledenadministratie overnemen 

Tommy Vaessen: is bereid gevonden om taken mbt. Website op zich te nemen 

 

8. Pauze 
 

9. Beleid 2023 – 2024 
 

- Competitie, beker en NK organiseren 
- Website beheer verbeteren 
- Overgang naar het nieuwe telsysteem voor aanvang nieuwe seizoen 
- Opnieuw kijken naar sponsormogelijkheden 
- Verenigingen betrekken bij taken van de NBB 
- Implementatie code goed sport bestuur 

 

Wat is er gedaan afgelopen jaar: 

- Nieuwe opzet beker 
- Beugelen ingeschreven cultureel erfgoed 
- Voorbereidingen blijvend beugelen, maar helaas niet tot uitvoering gekomen 
- Baanmeester cursussen zijn weer opgepakt en inmiddels heeft in Ell weer een cursus 

plaatsgevonden..  
Eric doet de toezegging dat de begroting terugkomt in de najaars ALV van 2023. 

 

10. Rondvraag: 
Helden, Baarlo Tegelen, Hegelsom, Ell, Melderslo, Sevenum 

 

Helden: Kan logo erfgoed ook gebruikt worden door de verenigingen? 

               Kan NK posters ook digitaal gestuurd worden naar de verenigingen? 

  Subsidieregeling voor de Live score, wanneer komt deze op papier? 
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Helden biedt hun oude scoreborden en de losse cijfers aan ter overname door 

andere verenigingen.  

Waarom mogen wedstrijden op zaterdag niet om 19.00 uur gespeeld worden als er 

maar 1 wedstrijd is.  

 

Baarlo: Roy legt de tijdskubus uit en wil graag zien dat deze in de ere klasse en 

bekertoernooien gebruikt gaat worden.   Antw komen we op terug na overleg cie 

wedstrijden  

 

Tegelen: Middag competitie wordt steeds competitiever en zou graag zien dat deze 

recreatief blijft. Bij de beker werd gezien dat de “zwakste” speler soms thuisgelaten 

werd. 

Opmerking over 4 spelers op komen dagen en 5 inschrijven bij het begin van de 

competitie.. 

Bekertoernooi zijn veel opmerkingen over wil graag een evaluatie zien van dit toernooi.  

 

Hegelsom: onbegrijpelijk dat er teams in de ere-klasse nagenoeg een hele competitie 

met z’n vieren beugelen? 

Hegelsom vraagt om een evaluatie van het bekertoernooi. Zij hebben als vereniging 

namelijk 2 opmerkingen die zij graag aangepast zouden willen zien? 

 

Ell: Ell wil graag de mensen van de organisatie baanmeester cursus bedanken voor hun 

inzet, is zeer positief ontvangen. Verder wordt gevraagd of de regeling mbt dispensatie 

voor spelers nog geldt. Zij hebben een casus waar dit mogelijk voor nodig is. 

 

Melderslo: Wil graag zien dat we van 5 tallen naar 4 tallen gaan om de komende jaren 

nog fatsoenlijk te kunnen beugelen in de competitie. Eric geeft ruimte om hier een kleine 

discussie over te houden. Sevenum sluit zich aan bij dit voorstel. Helden zou liever een 

enquete willen zien en vindt het voorstel niet degelijk onderbouwd. Hegelsom heeft ook 

steeds meer moeite om 5 tallen ( kwalitatief voldoende) gevuld te krijgen. Baarlo wil 

graag met 5 spelers blijven spelen in de ere klasse. 

 

Sevenum: Live score systeem, zij vragen of de kinder ziektes uit het systeem zijn. Marc 

geeft aan dat dit het geval is en er komt nieuwe software waarvan de techniek zich al 

bewezen heeft, dus Ja.  
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Jan Leijendekkers: geef aan als er meer mensen in de regio zijn die een baanmeester 

cursus willen dan geef dit aan.  

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Eric, te 21.50 uur de vergadering. 

 

 

 

 

 


